
 
 

Styrelsemöte 8 januari 2018 

 
Närvarande: 

1. Ordförande Max Igor Kajanus 
2. Sekreterare Hugo Svensson 
3. Styrelseledamot Emil Hukic 

4. Styrelseledamot Martin Strömgård 

5. Styrelseledamot tillika justerare Vendela Olsson 

6. Samordnare Josef Elveskog 
 

1. Mötets öppnande. Mötet öppnas av ordförande Max Igor Kajanus. 
2. Genomgång av tjänsteutlåtande. Ungdomsrådet går igenom förvaltningens 

tjänsteutlåtande angående medborgarförslag1. Syftet med utlåtandet är att ändra 
arbetsordningen kring medborgarförslag så att processen ska bli mer transparent och 
tydlig. Styrelsen läste igenom utlåtandet och lämnade följande synpunkter; 
- Exemplifiera vad som menas med ”rutinmässig karaktär” (sida 3) 
- Jämställdhetsaspekten bör kompletteras med en åldersaspekt. Ungdomsrådet 

saknar en plan för hur ungas kännedom om medborgarförslag ska öka i förslaget, 
men vill också ha åldersanalyser vid framtida medborgarförslagsbehandlingar.  

- Styrelsen tror att de siffor som anges på sida 4 överskattar folks egentliga 
kännedom om möjligheten till medborgarförslag. Delvis eftersom de 50 % som 
svarade i undersökningen kanske har en tendens att vara mer insatta än de som 
inte svarat. Och även om undersökningen stämmer så finns det en stor okunskap 
om medborgarförslag. Styrelsen föreslår sociala medier som en möjlig plattform 
för marknadsföring. 

- Styrelsen tror också att gapet mellan män och kvinnors kunskap om 
medborgarförslag är något överskattat i utlåtandet, eftersom män i högre grad 
kanske säger att de vet när de egentligen inte vet. Ungdomsrådet anser dock att 
ambitionen att öka kvinnors kunskap är bra. Marknadsföring via sociala medier 
som enbart går till kvinnor skulle kunna användas för att minska det gap som 
finns för närvarande. 

- Sammanfattningsvis så tycker ungdomsrådet att underlaget för undersökningen 
är otillräckligt för en ordentlig slutsats, men att ytterligare marknadsföring av 
medborgarförslagsmöjligheten är av godo. 

- Det är bra att samtliga råd är delaktiga i beredningsprocessen.  
Dessutom tror ungdomsrådet att gemene man har begränsad kunskap om vilken 
stadsdelsnämnd som man ska vända sig till för att driva ett medborgarförslag. 
Synpunkter lämnas till ansvarig handläggare. 
 
Ungdomsrådet undersökte också om informationen kring hur medborgarförslag ska 
lämnas in var lättillgänglig eller inte och fann att situationen var tillfredsställande.2 

3. Revidering av informationsblad. Styrelsen reviderade det informationsblad som 
togs fram på planeringsdagen 17/12 och sedan dess ytterligare finslipats. 

4. Mötet avslutas. Mötet avslutas. 
 
In fidem 

                                                           
1
 (Dnr 2016-664-1.1.) 

2
 Informationen hittades på Stockholms stads hemsida. 



Hugo Svensson 

9 januari 2018 

 

Vidimerande 

 
 
___________________________ 
Hugo Svensson 
Sekreterare 
 
 
___________________________ 
Vendela Olsson 
Justerare 
 
 

 

Kommande möten: 

1) Planeringsmöte 15/01: 17.00 (Ungdomsmottagningen) 

2) Styrelsemöte 19/02: 17.30 (Humlanhuset) 

3) Trygghetskonferens 20/02: 15.00 (Humlanhuset) 

4) Påverkansforum 07/03: 17.30 (Humlanhuset) 

5) Styrelsemöte 26/03: 17.30 (Humlanhuset) 

6) Styrelsemöte 02/05: 17.30 (Humlanhuset) 

7) Trygghetskonferens 08/05: 15.00 (Humlanhuset) 

8) Styrelsemöte 21/05: 17.30 (Humlanhuset) 

 

 
 
 


